
Van: 
Verzonden: zaterdag 13 oktober 2018 10:11 
Aan: info <lnfo@haarlemmermeer.nl>
Onderwerp: RE: framing in gebiedsvisie Penningsveer

Mijn adres gegevens zijn

H
 

Haarlem

Van: info <lnfo@haarlemmermeer.nl>
Verzonden: vrijdag 12 oktober 2018 17:39 
Aan: 
Onderwerp: RE: framing in gebiedsvisie Penningsveer

Geachte heer/mevrouw,

U heeft een e-mail gestuurd waarop u een automatische ontvangstbevestiging heeft ontvangen. Uw adresgegevens staan echter 
niet in het bericht vermeld. Wij verzoeken u vriendelijk deze alsnog door te geven. Dit kunt u doen door te antwoorden op dit 
bericht. Wilt u in de e-mail ook uw postcode en het huisnummer vermelden?

Waarom vraagt gemeente Haarlemmermeer om uw adresgegevens?
E-mail is een veelgebruikt kanaal om te corresponderen, maar is niet in alle gevallen gewenst. Zo mogen wij geen gegevens e-mailen 
die vallen onder de Wet bescherming persoonsgegevens (Wbp). Wij kiezen er dan voor om u te antwoorden met een brief per post 
of een digitaal bericht te sturen naar uw Berichtenbox van MijnOverheid. In beide gevallen is het noodzakelijk dat de adresgegevens 
bij ons bekend zijn.

Alvast bedankt voor uw medewerking.

Met vriendelijke groet,
Gemeente Haarlemmermeer

Van: 
Verzonden: vrijdag 12 oktober 2018 12:01
Aan: mail@hnsland.nl: HenS - Post <Post@haarlemmerliede.nl>; info <lnfo@haarlemmermeer.nl> 
Onderwerp: FW: framing in gebiedsvisie Penningsveer

Beste gemeente en H+N+S 
Ik heb uw gebiedsvisie gelezen.
H+N+S is een gerenommeerd bureau. De analyse ziet er goed uit.



De vraag rijst, waarom woning bouw? Het gaat vooral om private gronden. Dus moeten die bedrijven gespekt worden door een 
waarde vermeerdering van de grond?
Anderzijds is het toch een vorm van suburbanisatie en verdichting van een vooral open landschap.
Het model randbebouwing langs de dijk haalt de doorzichten weg, maar heeft als grootste bezwaar, dat vervolgens druk komt te 
ontstaan om ook maar het gebied tussen deze rand bebouwing en de Liede vlg de andere modellen ook maar vol te bouwen, 
hetgeen zeer onwenselijk is.
Voor het oplossen van de problemen van Penningveer heb je geen extra bebouwing nodig maar budget.
De gemeente kan ook op een andere wijze, dan het bebouwen van de bufferzone, budget beschikbaar stellen uit andere inkomsten 
Die inkomsten zijn al rijkelijk behaald uit andere bouwprojecten in het bufferzonegebied. Bouwprojecten die nu voor de 
verkeersproblemen zorgen
Heel Spaarnwoude kan wel worden bebouwd om inkomsten te genereren! Dat is toch niet de bedoeling!!
De voorstellen voor weginrichting en vooral de extra langzaamverkeersroutes zijn aantrekkelijk.

Met vriendelijke groet 
H  P

>.4 Denk aan het milieu voor u besluit deze mail te printen!

Aan deze e-mail kunnen geen rechten worden ontleend. De gemeente Haarlemmermeer sluit iedere aansprakelijkheid uit 
die voortvloeit uit de elektronische verzending van dit bericht en de bijlage(n).

De inhoud van dit e-mailbericht (en de bijlagen) is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde(n).

Ontvangt u dit bericht ten onrechte? Dan verzoeken wij u de afzender hierover te informeren en het bericht te verwijderen.

Gemeente Haarlemmermeer staat er niet voor in dat de integriteit van dit bericht behouden is gebleven. Ook garanderen 
wij niet dat dit bericht en de bijlage(n) vrij is van virussen, niet is onderschept of vatbaar is geweest voor tussenkomst 
(door derden).
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